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Abstract (en)
The escalator (1) has at least one torsional-resistant backbone (9) which is able to absorb the forces engaging at the sides on the moving staircase.
The backbone is set in a lower part (8) of the support body (7) or between the forward leading steps (4) and returning plates. The backbone is
formed by a closed tube made from thin-walled sheet metal bending parts. The backbone can be provided as a sandwich structure in the lower part
inside the support body. The backbone can be foamed or filled with filling material.

Abstract (de)
Bei diesem Fahrsteig (1), der ein erstes Stockwerk (2) mit einem zweiten Stockwerk (3) verbindet, sind als Fördermittel für Personen und
Gegenstände einen Steig bildende Platten (4) vorgesehen. Seitlich wird der Fahrsteig (1) durch Balustraden (5) beispielsweise aus Glas begrenzt.
Jede Balustrade (5) trägt einen sich mit der Geschwindigkeit der Platten (4) fortbewegender Handlauf (6). Als Tragmittel für die Platten (4) bzw.
Stufen dient ein Tragkörper (7). In einem unteren Teil (8) des Tragkörpers (7) ist ein hohlkörperartiges Rückgrat (9) angeordnet, welches seitliche
Kräfte aufnehmen kann und verdrehsteif ist. <IMAGE>
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